
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Filipa Libickiego 

na 54. posiedzeniu Senatu 

w dniu 29 listopada 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra rolnictwa i rozwoju wsi Henryka 

Kowalczyka 

Szanowny Panie Premierze! 

Zwracam się do Pana z następującymi pytaniami. 

1. Czy w podległym Panu ministerstwie prowadzone są prace nad ustawą o ochronie zwierząt? 

2. Jeśli tak, to na jakim są one etapie? 

3. Jakie są założenia tej ustawy? 

4. Jakie terminy poszczególnych etapów prac legislacyjnych nad tą ustawą państwo przewidujecie? 

5. Czy znajdą się w niej zapisy dotyczące hodowli i hodowców psów rasowych, a jeśli tak, to jakie? 

Będę wdzięczny za udzielenie wyczerpujących odpowiedzi. 

Z wyrazami szacunku 

Jan Filip Libicki 

 
 


